



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 更正

關於2013年7月5日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)”，類別6-10，第12頁，商標註冊申請編號 302554317 的一系列商標的標示應為“**Yes**”。

關於2013年7月19日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第108頁，商標註冊申請編號 302444184 的其他詳情應為“**獲同意註冊，編號300879724**”。

## ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 5 July, 2013:

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-10, on page 12, the series mark indication of Trade Mark Application No. 302554317 should read “**Yes**”.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 19 July, 2013:

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on page 108, the other particulars of Trade Mark Application No. 302444184 should read “**獲同意註冊，編號300879724**”.